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REFERAT FRA STYREMØTE NR. 8/2009  
I KONGSBERG TRAVSELSKAP 

 
 
 
Dato:  12. januar 2010 kl. 19.00 
Sted:  Randi Hotvedt 
 
 
Til stede:  Nina Ringstad, Helge Grimnes, Renate Stepien, Ove Bjerkeset, Grethe 

Hjermundrud, Randi Hotvedt og Linda Hagavold 
 
Forfall: Per Ingar Lybekk 
 
Kopi:  Buskerud Travforbund 
 
 
Sak 63/2009: Referat fra forrige møte 
 
Det var ingen kommentarer til dette. 
 
Sak 64/2009: Buskerud travforbund 
Forespørsel fra Buskerud travforbund angående eventuelle kandidater til valget under årets 
generalforsamling. Vi har en kandidat som vi skal spørre, og eventuelt foreslå.  
 
Sak 65/2009: DNT 
DNT skal kåre årets travlag og årets ildsjel. Vi har et forslag på årets travlag, som vil bli sendt 
innen fristen 20. januar.  
Ellers har vi fått årshjulet for 2010. 
 
Sak 66/2009: Norsk Rikstotos nye TV-konsept 
Som de fleste andre har vi fulgt med på Rikstoto Direkte, og det nye konseptet mangler både 
kvalitet og kvalitetssikring. De nye sendingene er svært skuffende, og vi frykter en stor 
omsetningssvikt som følge av dette. Dette vil i våre øyne gå utover hele norsk hestesport, og 
synkende omsetning kan føre til blant annet reduserte hesteeierpremier. Grethe tar opp dette 
på neste styremøte i Buskerud Travforbund.  
 
Sak 67/2009: Krafttak mot kreft 
Vi har mottatt en forespørsel om å være med på aksjon krafttak mot kreft 2010, som er et 
samarbeide mellom DNT og Kreftforeningen. Vi vil gi 10% av startavgiften på årets 
markenstrav til aksjonen, i tillegg til at vi vil ha bøsser tilgjengelige under kjøringen.  
 



 2 

 
 
Sak 68/2009: Generalforsamling 
Nina tar seg av regnskapet og budsjettet som skal legges frem på generalforsamlingen (som 
avholdes fredag 29.1) , mens Ove skriver årsberetning og aktivitetsplan for 2010.  
Vi foreslår å øke medlemskontingenten fra 100 til 150 kroner for enkeltmedlemmer, og fra 
200 til 250 for familiemedlemskap.  
 
Sak 69/2009: Brøyting av banen 
Kongsberg travbane har ikke vært brøytet i det siste. Helge sørger for at den blir brøytet i 
løpet av denne uken.  
 
Sak 70/2009: Årets hester 
Årets hester innen laget skal offentliggjøres på generalforsamlingen. Vi fant frem til disse ut 
fra statuttene. Grethe bestiller plaketter til årets hester.  
 
Sak 71/2009: Markenstrav 
Vi forespør de samme sponsorene til løpene på markenstravet som vi hadde i fjor.  
 
Sak 72/2009: Markensfest 
Randi sjekker at musikken og lokalet er greit til markensfesten. Linda og Nina blir med i 
festkomiteen. I år skal vi også be inn medlemmer i Kongsberg og Omegn Rideklubb, og vi 
spør også om de vil være med og bidra i festkomiteen.  
I år er det bindende påmelding! 
 
Sak 73/2009: Eventuelt 
Det var ingen saker under dette punktet.  
 
Neste styremøte blir hos Randi Hotvedt tirsdag 26.1 klokken 19.00. 
 
 
Møtet avsluttet kl. 21.30. 
 
Ove Bjerkeset 
13. januar 2010 


